
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 30. maj 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AÆ
Hvilke antagelser baserer ministeren sig på, når han udtaler, at en ekstra ud-
ledning af 800 t kvælstof og 96 t fosfor kan udledes til Kattegat uden det vil
være i strid med havstrategidirektivet, når Kattegat er langt fra at opnå god
miljøtilstand?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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